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V příštím týdnu se uskuteční konference o tom, jak vyčistit vodu

Písek – Jak při vynaložení co nejmenších financí vyčistit nádrž Orlík tak, aby byla atraktivní pro 
turisty, kteří by se vmí rádi koupali, ale zatím nemohou, protože voda v létě připomíná barvou čerstvě 
posečenou louku? To je hlavní otázka, na níž by měl odpovědět již čtvrtý ročník konference 
Revitalizace Orlické nádrže.

Ta se uskuteční 4. a 5. října v píseckém kulturním domě. „Jejím cílem je postupné řešení 
hlavních problémů, které tíží rozvoj území přilehlého okolí Orlické nádrže. Cílem projektu je 
především postupné a dlouhodobé zlepšení hygienických parametrů kvality vody v nádrži, aby podle 
příslušné legislativy splňovaly možnost rekreační využití nádrže během celé letní sezóny,“ uvádí 
mluvčí za Povodí Vltavy jeho mluvčí Michaela Pohůnková. „Projekt se zabývá i oživením turistického 
ruchu a rozvoje regionu. Základními prvky této projektové části se rozumí obnova a rozvoj pláží a 
vybudování cyklostezky v okolí nádrže,“ dodává mluvčí.

V minulých letech se účastníci shodli na tom, že revitalizace bude trvat mnoho let a bude stát 
od 300 milionů do 1 miliardy korun.


